
Biedrības „Mārupes uzņēmēji” 

vienotais reģ.Nr. 50008177971, juridiskā adrese: Daugavas iela 29, Mārupe, Mārupes nov., LV-2167, Latvija 

valdes sēdes protokols Nr. 2014-6-1 

 

Mārupē, 2014. gada 11. jūnijā, plkst: 18:00 

Sēdē piedalās: 

Biedrības valdes locekļi: 
N.Čiževskis (Bizpro), K.Bodnieks (Prolux), A. Aniņš (Nika), P. Pikše (Purkalni), S.Āķe 
(AA Energy Windows) 

Biedrības biedri: 
J. Baibakovs, S.Savickis (Sensum), J.Stašāns (airPrint), K. Beķeris (EDAT), A. Jušēns 
(Paganels Būve), J. Bušs (LTR) 

Viesi:  

 

Sēdi vada:  

Sēdi protokolē:  

Valdes sēdes dienas kārtība: 

1. Kvoruma noteikšana, sēdes vadītāja un protokolētāja iecelšana 

Valdes sēdei ir kvorums, piedalās 5 no pieciem valdes locekļiem. 

Nolēma vienbalsīgi: N. Čiževskis 

Par sēdes vadītāju tiek ievēlēts N. Čiževskis, bet par sēdes protokolētāju – E. Grāve. 

(PAR 5 PRET: 0, ATTURĀS: 0) 

2. Izskatāmie jautājumi: 

 

Jautājums: Teambuilding pasākums Ziņotājs: E. Grāve 

Diskusija: Pasākums plānots 18. jūnijā, vadītājs - Mārtiņš Vecvanags. K.Bodnieks ierosina, ka dalības maksa 
varētu būt 30 – 35 eiro. N. Čiževskis ierosina, ka dalības maksa nosakāma par teambuilding pasākumu un 
groziņi ņemami līdzi pašiem. 17.00 pasākuma sākums.  

Lēmums: (PAR: 5, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Izsūtīt informāciju par iespēju pieteikties. Apkopot informāciju. E. Grāve 12.06.2014. 

Sazināties ar lektoru un izrunāt pasākuma saturu. A. Aniņš 16.06.2014. 

 

 

Jautājums: Uzņēmēju vēstis nr.2 Ziņotājs: N. Čiževskis 

Diskusija: „Mārupes Vēstis” iznāks 26. jūnijā nevis 20. jūnijā kā bija plānots iepriekš. „Uzņēmēju Vēstis” 2. 
numurs jau ir nodots tipogrāfijai un uzsākti drukas darbu sagatavošanas procesi. Tāpēc, ja nepieciešams veikt 
izmaiņas maketā radīsies papildus izmaksas - 30 eiro par tipogrāfijas formu sagatavošanu. Nolemts veikt 
izmaiņas maketā. 

Lēmums: (PAR: 5, PRET:0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Veikt izmaiņas maketā, sagatavojot jaunu informāciju par LTRK/LDDK 
Uzņēmēju sporta spēlēm un papildinot izdevumu ar jaunām fotogrāfijām. 

S.Savickis 
E. Grāve 

18.06.2014. 

 

 

 

 



Jautājums: Mājaslapas modernizācija Ziņotājs: N. Čiževskis 

Diskusija: K. Bodnieks norāda, ka mājaslapas jaunā versija ļoti lēni strādā, S. Savickis noskaidro, kas tas tiks 
novērsts, kad lapa tiks publicēta. Kartē neprecīzās vietās parādās  dažu uzņēmumu adreses, J.Baibakovs vispār 
nav iekļauts kartē. 

Lēmums: (PAR: 5, PRET:0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Jāsatiekas ar mājaslapas dizaineri, lai apgūtu informācijas izvietošanu. 
E. Grāve 
N. Čiževskis 

13.06.2014. 

 

 

Jautājums: LTRK/LDDK sporta spēles Ziņotājs: N. Čiževskis 

Diskusija: Formas sporta spēlēm ir gatavas un tiks atdotas katram uzņēmumam. Ir pieteikta biedrības komandas 
dalība visās disciplīnās. Tiks iznomāta telts un centralizēti gatavotas vakariņas biedrības komandai. 12.06. 
plkst.20.00 pie Jaunmārupes sākumskolas notiks sagatavošanās treniņš. 

Lēmums: (PAR: 5, PRET:0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Organizēt komandas disciplīnām uz vietas sporta spēlēs N. Čiževskis 14.06.2014. 

 

Jautājums: Biedrības stends Ziņotājs: N. Čiževskis 

Diskusija: Pauls ir gatavs izgatavot rāmi, kuram kājas ir noņemamas un karkass nav izjaucams. 

Lēmums: (PAR: 5, PRET:0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Izgatavot jaunu metāla stendu. P. Niedre 7.07.2014. 

 

 

Jautājums: Biedrības vēstījums jaunajiem biedriem Ziņotājs: E. Grāve 

Diskusija: Aptaujas forma 2 reizes ir izsūtīta, bet saņemtas tikai 4 atbildes. 

Lēmums: (PAR: 5, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Izsūtīt vēlreiz atgādinājumu tiem, kas nav aizpildījuši. E. Grāve 16.06.2014. 

Apkopot aptaujas rezultātus E. Grāve 19.06.2014. 

Organizēt sanāksmi, lai izvērtētu rezultātus un izstrādātu vēstījuma 
koncepciju 

J. Baibakovs 25.06.2014. 

 

Jautājums: Iekšējās kārtības noteikumu grozījumi par biedra statusa 
apturēšanu 

Ziņotājs: N. Čiževskis 

Diskusija: N. Čiževskis ir sagatavojis priekšlikumu iekšējās kārtības noteikumu izmaiņām. Saņemti ļoti plaši 
komentāri no J. Baibakova, kurš norāda, ka attiecīgo izmaiņu veikšanai nepieciešamas izmaiņas arī biedrības 
statūtos. 

Lēmums: (PAR:5, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Pārcelt šo jautājumu uz nākamo valdes sēdi. N. Čiževskis 09.07.2014. 

 

Jautājums: Atskats uz LDDK/JTRA uzņēmēju pasākumu Jelgavā Ziņotājs: K. Bodnieks 

Diskusija: Pasākumā piedalījās Jelgavas, Dobeles, Bauskas pašvaldību vadītāji un dažādu uzņēmēju biedrību 
pārstāvji. Notika ekskursija uz diviem uzņēmumiem. K.Bodnieks aktualizē jautājumu par biedrības suvenīriem, 
kas nepieciešami šādos pasākumos. Vajadzētu nākamajās reizēs vairāk aktualizēt dalībnieku iesaisti, lai 
nodrošinātu lielāku pārstāvniecību, jo biedrība „Mārupes uzņēmēji” bija vismazāk pārstāvēta. 

  



 

 

Valdes sēdi beidz plkst: 19.34 

Sēdi vadīja:   Normunds Čiževskis 

Sēdi protokolēja:   Elīna Grāve 

Jautājums: Jauni biedri Ziņotājs: N.Čiževskis 

Diskusija: Uzņēmums SIA „Colortex” (krāsu izplatīšana, tirdzniecība) iesnieguši iesniegumu. Interesi par 
iestāšanos biedrībā izrādījis arī SIA „LogicPark” un SIA „BS Studija”. 

Lēmums: (PAR: 5, PRET:0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Sazināties ar potenciālajiem biedriem un aktualizēt iestāšanās jautājumu. E. Grāve 17.06.2014. 


